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Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Krakowa 

BR-01.0063-8-10/2009 

 

 

Protokół Nr 56/2009 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 2 czerwca 2009 r. 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa 

Pl. Wszystkich Świętych ¾ 

 

 

W posiedzeniu, któremu Przewodniczył Bartłomiej Kocurek Przewodniczący Komisji 

udział wzięli członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik do nr 1 

do protokołu oraz zaproszeni goście (lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu). 

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek o godzinie 16.00 otworzył posiedzenie Komisji, 

powitał Członków Komisji oraz gości, po czym stwierdził quorum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia w brzmieniu, jak niżej, 

który został przyjęty w głosowaniu (6 głosów - „za”, 0- „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się”). 

 

Proponowany porządek posiedzenia:  
1. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) założenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 13 z siedzibą w Krakowie, 

os. Tysiąclecia 38 i włączenia jej do Zespołu Szkół Poligraficzno-Księgarskich im. 

Zenona Klemensiewicza w Krakowie, os. Tysiąclecia 38 – druk nr 1145, 

b) przyjęcia Rocznego programu współpracy samorządu Miasta Krakowa 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego – druk nr 1152, 

c) przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej do wykonania przez Gminę Miejską 

Kraków – druk nr 1153, 

d) założenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 14 z siedzibą w Krakowie, ul. Lea 235 

i włączenia jej do Zespołu Szkół Geodezyjno-Drogowych i Gospodarki Wodnej 

im. Gabriela Narutowicza w Krakowie, ul. Lea 235 – druk nr 1154, 

e) nadania imienia Samorządowemu Przedszkolu nr 163 w Krakowie, ul. Podedworze 2a 

– druk nr 1155, 

f) zamiaru przekształcenia Międzyszkolnych Ośrodków Sportowych „Podgórze” 

i „Krowodrza” poprzez włączenie ich do Krakowskiego Szkolnego Ośrodka 

Sportowego w Krakowie – druk nr 1156, 

g) utworzenia Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 1 w Krakowie – druk nr 1157. 

2. Sprawy bieżące, korespondencja. 

3. Oświadczenia, komunikaty. 

 

 

Ad. 1 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) założenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 13 z siedzibą w Krakowie, 

os. Tysiąclecia 38 i włączenia jej do Zespołu Szkół Poligraficzno-Księgarskich im. 

Zenona Klemensiewicza w Krakowie, os. Tysiąclecia 38 – druk nr 1145 
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Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały w sprawie założenia Szkoły 

Policealnej dla Dorosłych nr 13 z siedzibą w Krakowie, os. Tysiąclecia 38 i włączenia jej 

do Zespołu Szkół Poligraficzno-Księgarskich im. Zenona Klemensiewicza w Krakowie, 

os. Tysiąclecia 38 wg druku nr 1145. 

Komisja w głosowaniu: 6 głosów – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druk nr 1145. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie założenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 13 z siedzibą 

w Krakowie, os. Tysiąclecia 38 i włączenia jej do Zespołu Szkół Poligraficzno-

Księgarskich im. Zenona Klemensiewicza w Krakowie, os. Tysiąclecia 38 – druk nr 1145 
(Opinia Nr 116/2009 z 02.06.2009 r.). 

 

b) przyjęcia Rocznego programu współpracy samorządu Miasta Krakowa 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego – druk nr 1152 

 

Krystyna Paluchowska Dyrektor Wydziału Sportu Inicjatyw Społecznych omówiła projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy samorządu Miasta Krakowa 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego wg druku nr 1152. 

Komisja w głosowaniu: 6 głosów – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1152. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy samorządu 

Miasta Krakowa z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego – druk nr 1152 (Opinia Nr 117/2009 

z 02.06.2009 r.). 

 

c) przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej do wykonania przez Gminę 

Miejską Kraków – druk nr 1153 

 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały w sprawie przejęcia zadań 

z zakresu administracji rządowej do wykonania przez Gminę Miejską Kraków wg. 

druku nr 1153. 

Komisja w głosowaniu: 6 głosów – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1153. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej 

do wykonania przez Gminę Miejską Kraków – druk nr 1153 (Opinia Nr 118/2009 

z 02.06.2009 r.). 

 

d) założenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 14 z siedzibą w Krakowie, ul. Lea 235 

i włączenia jej do Zespołu Szkół Geodezyjno-Drogowych i Gospodarki Wodnej 

im. Gabriela Narutowicza w Krakowie, ul. Lea 235 – druk nr 1154 

 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały  w sprawie założenia Szkoły 

Policealnej dla Dorosłych nr 14 z siedzibą w Krakowie, ul. Lea 235 i włączenia jej 

do Zespołu Szkół Geodezyjno-Drogowych i Gospodarki Wodnej im. Gabriela Narutowicza 

w Krakowie, ul. Lea 235 wg druku nr 1154. 

Komisja w głosowaniu: 6 głosów – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1154. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie założenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 14 z siedzibą 
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w Krakowie, ul. Lea 235 i włączenia jej do Zespołu Szkół Geodezyjno-Drogowych 

i Gospodarki Wodnej im. Gabriela Narutowicza w Krakowie, ul. Lea 235 – 

druk nr 1154 (Opinia Nr 119/2009 z 02.06.2009 r.). 

 

e) nadania imienia Samorządowemu Przedszkolu nr 163 w Krakowie, 

ul. Podedworze 2a – druk nr 1155 

 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały w sprawie nadania imienia 

Samorządowemu Przedszkolu nr 163 w Krakowie, ul. Podedworze 2a wg druku nr 1155. 

Komisja w głosowaniu: 4 głosy – „za”, 0 – „przeciw”, 3 – „wstrzymujące się” pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1155. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie nadania imienia Samorządowemu Przedszkolu nr 163 

w Krakowie, ul. Podedworze 2 a – druk nr 1155 (Opinia Nr 120/2009 z 02.06.2009 r.). 

 

f) zamiaru przekształcenia Międzyszkolnych Ośrodków Sportowych „Podgórze” 

i „Krowodrza” poprzez włączenie ich do Krakowskiego Szkolnego Ośrodka 

Sportowego w Krakowie – druk nr 1156 

 

Na wstępie Elżbieta Lęcznarowicz Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa poinformowała, 

że na Komisji Sportu ustalono, że będzie Zespół składający się z Radnych i przedstawicieli 

Wydziału, który opracuje koncepcję, w związku z czym należy druk wycofać. 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji potwierdził, że uzgodniono, żeby projekt ten 

wycofać., a w jego miejsce wprowadzić projekt uchwały o zamiarze połączenia tych MOSów 

w jeden. Uchwała ma być intencyjna. Kończąc wystąpienie poprosił o wsparcie działań. 

Z kolei Elżbieta Sieja poinformowała, że był Zespół, z Komisji Sportu uczestniczyła Ona 

i Pan Kozdronkiewicz, na którym ustalono, że projekt uchwały wg druku nr 1156 zostanie 

wycofany i będzie przygotowana nowa uchwała intencyjna 

 

g) utworzenia Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 1 w Krakowie – druk nr 1157 

 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały w sprawie utworzenia 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 1 w Krakowie wg druku nr 1157 zwracając uwagę, 

że obie Rady Pedagogiczne wyraziły pozytywną opinię. 

Komisja w głosowaniu: 7 głosów – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1157. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 1 

w Krakowie - druk nr 1157 (Opinia Nr 121/2009 z 02.06.2009 r.). 

 

 

Ad. 2 

Sprawy bieżące, korespondencja 

 

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek przedstawił: 

- korespondencję Dyrekcji i nauczycieli Zespołu Szkół Przemysłu Spożywczego w Krakowie 

zawierające prośbę o poparcie sprzeciwu wobec propozycji Jana Żądło Dyrektora Wydziału 

Edukacji zmiany siedziby Zespołu Szkół Przemysłu Spożywczego z Placu Matejki na osiedle 

Na Kozłówku, ul. Spółdzielców 5. 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji wyjaśnił w czym jest problem i jakie są zamiary 

odnośnie propozycji zmiany siedziby Zespołu Szkół Przemysłu Spożywczego w Krakowie, 

z Pl. Matejki 11 na osiedle Na Kozłówku, ul. Spółdzielców 5. Jego zdaniem oferta 

przedstawiona Szkole daje możliwość rozwijania się. Chcą Gimnazjum nr XXXI włączyć 
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w Zespół Szkół i Rada Pedagogiczna Gimnazjum wyraziła w tej sprawie pozytywną opinię. 

W najbliższym czasie zostanie skierowane pismo w przedmiotowej sprawie do Rady 

Pedagogicznej Zespołu Szkół Przemysłu Spożywczego w Krakowie. 

Głos zabrali: 

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek chciał wiedzieć dla kogo zostanie przeznaczony budynek 

na Placu Matejki 11. 

Uzyskał wyjaśnienie od Dyrektora Żądło, że jest to decyzja Pana Prezydenta. 

Z kolei Elżbieta Lęcznarowicz Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa zwróciła uwagę, że jest 

tendencja, aby wyprowadzać szkoły z budynków samorządowych, natomiast Włodzimierz 

Włodarczyk nauczyciel Zespołu Szkół Przemysłu Spożywczego w Krakowie przedstawił racje 

nauczycieli, jak i argumenty przeciwko zmianie siedziby podkreślając, że obawiają się 

zniknięcia Szkoły. Stwierdził, że chcą rozwijać się w tym miejscu i uważają, że te decyzje już 

zapadły. Zwrócił także uwagę na fakt, że nie zostali o tych decyzjach poinformowani, a czas, 

w którym to się dzieje nie jest dobry. Młodzież składała wnioski na Plac Matejki. Rozumie 

racje Gminy, ale ten budynek nie był nigdy kamienicą, był to budynek przeznaczony na 

szkołę. 

Biorąc po uwagę powyższe Przewodniczący Bartomiej Kocurek zwrócił uwagę, że to nie jest 

decyzja, która należy do kompetencji Komisji. Nie zgadzał się ze stwierdzeniem, że jeżeli 

Szkoła przenosi się w inne miejsce, to jest jej koniec. 

Bartłomiej Garda rozumiał obawy, co do zmiany biorąc pod uwagę jedyny argument – 

lokalizację i wyposażenie. Chciał wiedzieć, dlaczego na posiedzeniu nie ma Dyrektora. 

Uzyskał wyjaśnienie od Włodzimierza Włodarczyka, że Dyrektor jest za granicą. 

Józef Pilch zwrócił uwagę na fakt, że jest to już drugi przypadek, kiedy zainteresowani 

o decyzjach dowiadują się z prasy. Uważał, że Dyrektor powinien spotkać się z gronem 

pedagogicznym. Jego zdaniem wina jest po stronie Dyrektora Szkoły, że nie powiadomił 

zainteresowanych nauczycieli o rozmowach z Dyrektorem Żądło. 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji wyraził zdziwienie z faktu, że odbywa się to wszystko 

na forum Komisji, gdyż powinno to być w Szkole. Prasa dowiedziała się ze Szkoły, a nie od 

Dyrektora Żądło o tej propozycji. Informacja w tym zakresie już była w Szkole. 

Jolanta Gruzy – pedagog wyjaśniła, że przyszli prosić o pomoc i zrozumienie ich sytuacji, po 

czym poinformowała, co zrobili, gdy objęli Szkołę. Chciała wiedzieć, dlaczego mają jedną 

propozycję, a nie więcej, bo może jest inna placówka. 

Bogusława Smok kierownik pracowni zwróciła uwagę na pozyskiwanie funduszy 

europejskich, natomiast Mariusz Ostrowski psycholog szkolny, jako argument dał 

bezpieczeństwo szkoły i dostanie przez dziecko bardzo dobrego fachu. Jego zdaniem ta 

Szkoła ma szanse rozwoju tylko w centrum. 

Urszula Stasik matka jednego z uczniów przedstawiła, jaki jest problem z dojazdem dzieci, 

jak również zwróciła uwagę na sprawę praktyki w centrum, sprawę pracy z pedagogami oraz 

sprawę współpracy z zagranicą. 

Wojciech Hausner uznając argumenty przedstawicieli Zespołu Szkół Przemysłu 

Spożywczego uważał, że do tematu należy powrócić, gdy najpierw odbędą się rozmowy 

w Szkole i trafi do Komisji uchwała o przekształceniu. Jego zdaniem brakuje kalkulacji 

finansowej (koszty samych przenosin) i jest to robione za późno. Powinno to odbywać się 

w jakimś dłuższym wymiarze czasu. Zgadzał się także z argumentami dotyczącymi rekrutacji 

(znaczna część uczniów łączy lokalizację z jej specyfiką). 

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek zapewnił, ze sprawa powróci, gdy będzie po rozmowach 

w szkołach. 

 

- pismo  Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie oddelegowania Radnych do udziału 

w pracach komisji przeprowadzających konkursy na stanowiska dyrektorów szkół i placówek 

oświatowych w Krakowie. 

Uzgodniono, że na sesji Rady Miasta Krakowa Radni podejmą decyzję co do udziału 

w pracach ww. Komisji. 
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Ponadto Przewodniczący Bartłomiej Kocurek zasygnalizował temat na następna Komisję dot. 

konkursów na dyrektorów placówek oświatowych. 

 

 

Ad. 3 

Oświadczenia, komunikaty 
 

Brak. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji o godzinie 17.15 zamknął 

posiedzenie. 

 

 
 

 

Przewodniczył: 

         Przewodniczący Komisji 

Bartłomiej Kocurek 
 

 

Protokołowała: 

 

Zofia Majka 

 

 

 


